



Adviesraad Sociaal Domein Nissewaard

Notulen vergadering ASD 7 januari 2020

Aanwezig: Klaas Cats, Elly Janki, Fiet Praag, Dini Valkenburg, René Vermeulen, Gré Wiechmann, Lenie Man in 't Veld, Leen van Winkelhof, Peter Reniers, Nico Jaspers, Teus Mourik, Jacques Mestrom, Anne Marie Koopman – van Kouwen, Betty de Groot – Disco, Bas Treuren en Gerard Willems.

Afwezig met kennisgeving: Jenny Jhagru

1. Mededelingen door de voorzitter

Voorzitter **Anne Marie** heet iedereen van harte welkom en wenst iedereen een gelukkig en gezond 2020 toe. **Anne Marie** vertelt in het kort over de beroerte (CVA) waardoor zij getroffen werd tijdens de vergadering van 20 november 2019 in wijkcentrum de Akkers, gelukkig gaat het al weer een stuk beter. Vervolgens stelt **Anne Marie** Lennard Goudriaan voor die per 1 februari 2020 Bas Treuren gaat vervangen als ambtelijk ondersteuner. **Anne Marie** zegt dat de presentatie van Thuis in de Wijk om 11.00 uur begint en vraagt of er nog dingen zijn die toegevoegd moeten worden aan de zojuist uitgedeelde agenda.

Elly vraagt of er al antwoord is gekomen op de brief over de onverwachte kosten voor de klussendienst. **Anne Marie** antwoordt dat de brief verzonden is maar dat er nog geen reactie ontvangen is. Tevens vraagt **Elly** hoe het zit met artikel 16 van de Participatiewet en wat de gemeente hiermee gaat doen. **Bas** zegt dat deze vraag op de vergadering van 22 januari 2020 voorgelegd kan worden aan wethouder Wouter Struijk. **Teus** vraagt hoe het zit met de CZ polis, en wil het graag nog hebben over de vergoeding voor WIB'ers. **Anne Marie** antwoordt dat CZ behandeld zal worden op 22 januari en de vergoeding voor WIB'ers zal behandelen tijdens het agendapunt over digitalisering. **Leen** vraagt of Lennard zich even kort wil voorstellen. **Lennard** vertelt dat hij al 17 jaar bij de gemeente werkt, in het begin als ondersteuner van Bas, en momenteel als coördinator voor subsidies in het Sociaal Domein en vertelt dat hij door Bas is gevraagd om de functie van ambtelijk ondersteuner over te nemen omdat Bas een andere functie heeft aanvaard binnen de gemeente.

2. Notulen 4 december 2019

Betty mist in de notulen wat informatie over wat ze gezegd heeft over de kandidaten voor de jeugd in de ASD. **Betty** zegt dat ze na de vergadering in wijkcentrum de Akkers met Gerben van Dijk en enkele actieve wijkbewoners heeft gesproken en Gerben adviseerde haar contact te zoeken met het jongerenpanel. Ze kreeg een telefoonnummer wat ze kon bellen en contactinformatie van stichting MEE. Tijdens de bijeenkomst waren er ook twee personen die wel belangstelling toonden om eventueel tot de ASD toe te treden. **Anne Marie** antwoordt dat er door het DB naar gekeken is, maar dat er op dit moment nog geen vacature open is voor een nieuw lid. Wel zal er in het komend jaar actief contact worden gemaakt met het jongerenpanel en jeugdorganisaties en dat het de bedoeling is om deze uit te nodigen zodat de ASD leden daarmee van gedachten kunnen wisselen. **Betty** zegt dat ze telefonisch de betreffende personen over dit standpunt zal inlichten. **Elly** vraagt of er al wat gehoord is over de vragen die zij heeft gesteld betreffende Voorne-Putten Werkt. **Anne Marie** antwoordt dat deze vraag ook op de vergadering van 22 januari aan Wouter Struijk kan worden voorgelegd. **Teus** vraagt hoe het zit met vragen over de onderhandelingen met CZ. **Anne Marie** antwoordt dat dit ook 22 januari behandeld zal worden. **Teus** vraagt hoe het zit met de eventuele verhoging van vergoeding voor ASD leden in verband met de toegenomen werkdruk. **Anne Marie** zegt dat we dit meteen even kunnen behandelen in combinatie met het digitaliseringsproject. Wat betreft de I-pads zijn er 3 personen die niet mee doen met het project, maar dat hiervoor geen compensatie wordt gegeven.

Hogere onkostenvergoeding

Wat betreft de hogere onkostenvergoeding is afgesproken dit in de eerste vergadering van maart te behandelen via een discussie van een uur, en daarna een stemming te houden. Gevraagd wordt om eventuele discussiepunten ruim van te voren via e-mail aan te melden, maar dit is uiteraard geen verplichting.

Peter mist in de notulen van 4 december dat hij de vraag heeft gesteld over het begeleid wonen en de wildgroei die daar plaats vindt, en op welke wijze de gemeente dit in de gaten houdt om er eventueel paal en perk aan te stellen. **Peter** zegt dat het antwoord van de ambtenaar was dat er inderdaad sprake kan zijn van oneigenlijk gebruik en dat de gemeente van plan is om daar enkele ambtenaren op te zetten om dit probleem in kaart te brengen en aan te pakken. **Teus** vraagt hoe het zit met zijn

vraag om enkele casussen te krijgen wat betreft het Wmo-beleid. **Anne Marie** antwoordt dat deze nog niet zijn ontvangen en dat hiervoor contact zal worden opgenomen met Renske.

3. Huishoudelijk Reglement

Het huishoudelijk reglement wordt goedgekeurd, alleen wat betreft het notuleren van de vergaderingen wordt nog opgenomen dat dit een verantwoordelijkheid is van het DB. Daarna krijgt iedereen de definitieve versie van het huishoudelijk reglement inclusief alle bijlagen. De vaststel datum wordt 7 januari 2020. Wat betreft de in artikel 2 genoemde bijlage over visie, missie en doelen, dit wordt in januari 2021 eventueel opnieuw bekeken.

4. Rondvraag

Vanwege de (gebruikelijke) problemen met de projectie hardware is besloten eerst de rondvraag te doen en daarna de presentatie over Thuis in de Wijk.

Gré vraagt of het waar is als iemand halverwege het jaar gaat werken deze dan toeslagen en dergelijke moet terugbetalen, en wat de steefdatum hiervoor is, en of dit ook geldt voor de collectieve verzekering van CZ. **Anne Marie** vraagt **Gré** deze vraag via e-mail te sturen aan Bas. **Peter** zegt dat er in de pers berichten staan over dat er bij de uitvoeringsorganisaties die huishoudelijke hulp aanbieden flink gefraudeerd wordt. Peter wil weten wat de gemeente hieraan doet, worden er bijvoorbeeld bedrijven gescreend. **Bas** stelt voor hierop in een komende vergadering op terug te komen. **Peter** meldt verder dat de huurtoeslag is verruimd. Iemand die in 2019 € 23.000 inkomen had geen huurtoeslag kreeg en in 2020 een bedrag krijgt van € 171. Peter vraagt of de gemeente Nissewaard dit op de website kan vermelden. **Anne Marie** zegt dat dit een goed idee is, en dat dit ook op de ASD website kan worden geplaatst. **Klaas** vindt dat de ASD leden beter naar elkaar moeten gaan leren luisteren. **Bas** zegt dat hij al een gedeeltelijk antwoord heeft gevonden op de door Peter gestelde vragen, en dat hij dit antwoord aan de ASD leden zal doorsturen. Peter kan dan kijken of hij zich in deze beantwoording kan vinden. Tot slot merkt **Anne Marie** nog op dat op de vraag hoe het zit met de vergoeding van WIB'ers het antwoord is dat WIB leden per vergadering uitbetaald krijgen.

5. Presentatie Thuis in de Wijk door Misko Papac en Nick Tameris

Anne Marie heet Misko Papac en Nick Tameris welkom. Anne Marie meldt verder dat er een uitgebreide vragenlijst van René is ontvangen, en vraagt Misko en Nick om deze per e-mail te beantwoorden. Anne Marie vraagt ook of Misko en Nick nog even willen ingaan op berichten over problemen met probleem jongeren in bepaalde wijken, en of hier wat aan gedaan gaat worden.

Misko wenst iedereen nog een gelukkig nieuwjaar en vertelt dat hij naar aanleiding van vragen gesteld in de vorige Thuis in de Wijk presentatie het volgende wil zeggen. De bedoeling van Thuis in de Wijk projecten is dat burgers van zorg naar welzijn gaan. Thuis in de Wijk is maar een klein onderdeel van het toekomstbestendig maken van het Sociale Domein. Thuis in de Wijk omvat het informele veld en het thuisaanbod naar welzijn toe, dit zonder indicatie. Dit gaat onder andere over een stuk preventie. Thuis in de Wijk heeft 9 opdrachten, van welzijn 0 tot 100 tot en met account management, en dit jaar is daar als 10^e opdracht de jeugd bijgekomen. Er zijn hier het afgelopen half jaar verkennende onderzoeken in geweest om te kijken wat Thuis in de Wijk hierin kan betekenen. Wat hier onder andere uit komt is dat er maatwerk moet worden geboden. De ene persoon is de andere niet, de ene wijk is de andere niet. **Betty** vraagt wat ROK betekent. **Misko** zegt dat dit staat voor Regionaal Overleg Kindkracht, dit is een overkoepelend ondersteuningsorgaan vooral gericht op het onderwijs. **Peter** vraagt of de indeling in 4 wijken niet te grof is gemaakt. **Misko** zegt dat hij het daar mee eens is, en zegt dat daar goed naar gekeken wordt op wijkniveau. **Nick** vertelt dat hij teamcoördinator is van team samenleving, subsidieteam van Lennard, team zorgnetwerk en team huishoudelijk geweld. Het gaat hier om een team van 20 functionarissen die actief zijn in het welzijnsveld, sport, cultuur, natuur en sociaal cultureel. Nick zal de ASD een document toesturen waarin deze rollen nader zijn uitgewerkt. Het gaat er voornamelijk om om burgers hierin te betrekken. Er wordt hiervoor samengewerkt met stichting MEE. **Teus** vraagt zich af of er door de hoeveelheid van functionarissen en verschillende functies zoals bijvoorbeeld de aansluitingsfunctionaris men door de bomen het bos niet meer ziet, Teus vraagt of dit probleem onderkend wordt. **Nick** zegt dat hij dit zeker herkent en ook beseft, en dat hier goed op gelet gaat worden, en dat over de verschillende profielen al een stuk duidelijkheid is gekomen. **Teus** vraagt hoe het zit met JOZ (Jeugd op Zuid). **Nick** zegt dat dit een onderdeel is van Thuis in de Wijk. **Teus** vraagt hoe men de burger meer kan betrekken bij dit soort projecten omdat op bijeenkomsten vaak meer professionals zitten als burgers. **Lenie** zegt aanvullend hierop ook dat bijeenkomsten vaak niet goed worden aangekondigd. **Misko** zegt dat dit inderdaad een lastig probleem is wat zeker aandacht nodig heeft. **Elly** vraagt of er cijfers bekend zijn over het aantal bezoekers van

Thuis in de Wijk evenementen. **Misko** belooft hier naar te kijken maar zegt erbij dat niet alles wordt gemeten. **Klaas** vraagt hoe het zit met de digibeten (mensen die niet digitaal vaardig zijn, of geen computer bezitten). **Misko** antwoordt dat hier nog nader naar zal worden gekeken, en dat dit een aandachtspunt is.

Verder wordt afgesproken dat **Misko** eenmaal per kwartaal een ASD vergadering zal bezoeken om de voortgang van Thuis in de Wijk te bespreken. Daarbij met name gesproken worden over strategische aangelegenheden en de uitvoeringspraktijk. Afhankelijk van het onderwerp zal Misko telkens een beleidsmedewerker, dan wel iemand uit de praktijk meenemen.

Brielle/Nissewaard 10 januari 2020.

Besluitenlijst

Besluit:

Uitnodigen jeugdorganisaties

Onkostenvergoeding

Vragen **Peter** over CZ, Thuiszorg en begeleid wonen

Veranderingen in huurtoeslag

Document nadere uitwerking rol team functionarissen Thuis in de Wijk

Vraag voor cijfers over bezoekers aantallen Thuis in de Wijk projecten

Aanpassing en verzenden Huishoudelijk Reglement inclusief bijlagen

Vraag Gré over steefdatum toeslagen in verband met terugbetaling als je gaat werken

Actie:

DB

Eventuele meningen verzamelen en dan op de agenda voor begin maart zetten. Dan 1 uur discussie, en daarna stemming hierover.

Bas stuurt e-mail antwoord wat hij heeft ontvangen door aan de ASD leden.

Vragen of dit op de gemeente website kan worden vermeld [**Bas**], en plaatsen op de ASD website [**Gerard**].

Nick

Misko

Nico

DB